
Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městské části Opava-Komárov, 

konaného dne 19. června 2023 od 18.15 hod. v zasedacím sále  

ÚMČ Komárov 
 

Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Michal Kubesa, Bc. Eva Murová, Ludmila Říčná,  

Bc. Jiří Kubesa, Vladimír Vicherek, Ing. Jiří Bittner, Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA,  

Zuzana Smolková 
 

 

8. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch 
 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu 

Zasedání bylo tradičně zahájeno určením ověřovatelů zápisu dle ust. § 95 odst. 1 zákona o 

obcích a určením zapisovatelky. 
 

Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. Michal Kubesa a Bc. Eva Murová, zapisovatelkou 

Zuzana Smolková. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

2. Schválení programu 

Starosta navrhl program uvedený v pozvánce doplnit o bod „Stanovení platových tříd  

a platových stupňů pro zaměstnance dělnických povolání“ a zařadit jej za bod „Čerpadla pro 

domovní přípojky ke splaškové kanalizaci“. Program byl doplněn následovně:  

- Kontrola usnesení 

- Finanční zpráva 

- Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro OREL Jednota Opava-Komárov 

- Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Sportovní klub Komárov, z.s. 

- Čerpadla pro domovní přípojky ke splaškové kanalizaci 

- Stanovení platových tříd a platových stupňů pro zaměstnance dělnických povolání 

- Zahájení zadávacího řízení na stavební práce s názvem „Odstavná plocha parc. č. 50, k.ú. 

Komárov u Opavy“ a jmenování členů komise pro otevírání obálek a hodnotící komise 

- Žádosti, stížnosti 

- Informace, připomínky, podněty 

- Závěr 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo doplněný program jednání 8. zasedání ZMČ Opava-

Komárov. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

3. Kontrola usnesení 

Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Zjištěno, že úkoly byly průběžně 

plněny. Byly připraveny dotační smlouvy s OREL Jednotou Opava-Komárov a se Sportovním 

klubem Komárov, kontejnery na tříděný odpad z místa u hřiště (ul. Tovární) byly přemístěny, 

zpravodaj Komárek připravován. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí provedenou kontrolu usnesení minulého zastupitelstva. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 

  



4. Finanční zpráva o hospodaření 

Zastupitelé byli starostou seznámeni s hospodařením a úhradou faktur za květen a červen 

tohoto roku (ke dni 18. 6. 2023). 
 

Zastupitelstvo schválilo finanční zprávu o hospodaření za ke dni 18. 6. 2023 dle přílohy 

materiálu a zaplacené faktury. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

5. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro OREL Jednota Opava-Komárov  

Na minulém zasedání byla zastupiteli schválena žádost o příspěvek ve výši 80 000 Kč. 

Starosta předložil připravenou smlouvu, která již „proběhla kolečkem“ na Magistrátu města 

Opavy a nyní je potřeba ji schválit zastupitelstvem městské části. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo Smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 

z rozpočtu městské části Opava-Komárov (*MMOPP00F6UE9*) mezi Statutárním městem 

Opava, se sídlem Horní náměstí 382/69, 746 26 Opava, IČ: 00300535, jednající Městskou 

částí Opava-Komárov, zastoupenou Ing. Lumírem Měchem, starostou městské části, a OREL 

Jednotou Opava-Komárov, se sídlem Podvihovská 150/18, 747 70 Opava-Komárov,             

IČ: 47814896, zastoupenou Mgr. Bc. Milanem Trulejem, LL.M., MBA, starostou. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

6. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Sportovní klub Komárov, z.s. 

Taktéž byla již na minulém zasedání zastupitelstvem schválena žádost o příspěvek ve výši  

300 000 Kč. Starosta předložil připravenou smlouvu, která již také prošla potřebným 

schválením na Magistrátu města Opavy a nyní je potřeba ji schválit zastupitelstvem městské 

části. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo Smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 

z rozpočtu městské části Opava-Komárov (*MMOPP00F6UDE*) mezi Statutárním městem 

Opava, se sídlem Horní náměstí 382/69, 746 26 Opava, IČ: 00300535, jednající Městskou 

částí Opava-Komárov, zastoupenou Ing. Lumírem Měchem, starostou městské části,  

a Sportovním klubem Komárov, z.s., se sídlem Tovární 324/2, 747 70 Opava-Komárov,  

IČ: 47810122, zastoupenou Ing. Michalem Kubesou, předsedou. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

7. Čerpadla pro domovní přípojky ke splaškové kanalizaci  

Starosta sdělil, že v Komárově je 6 nemovitostí, které nejdou připojit k hlavnímu 

kanalizačnímu řádu gravitačně. Toto se musí řešit šachtou s čerpadlem. Tito lidé mají proto 

vyšší náklady na zřízení přípojky. Je možno přislíbit majitelům těchto šesti nemovitostí 

příspěvek ÚMČ Komárov, nejlépe formou účelové dotace s vyúčtováním. Ještě je potřeba 

toto probrat s právním oddělením, jak by bylo nejlépe celou věc ošetřit. Došlo by pak ke 

schvalování jednotlivých dotačních smluv s těmito občany (majiteli dotčených nemovitostí). 

Nyní je potřeba, aby zastupitelstvo schválilo pouze ochotu dotaci poskytnout a v jaké výši. 

Zastupitelé po debatě navrhli a shodli se na výši účelové dotace max. 50 000 Kč, která by byla 

možná jednotlivým majitelům poskytnout. 

  



Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo poskytnutí finančního příspěvku (účelové dotace)  

v maximální výši 50 000 Kč na jednu přípojku pro majitele nemovitostí, kteří si musí pořídit 

pro připojení ke splaškové kanalizaci čerpadlo, z důvodu nemožnosti napojení se gravitačně. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

8. Stanovení platových tříd a platových stupňů pro zaměstnance dělnických povolání 

Starosta seznámil zastupitele se skutečností, že v některých případech zaměstnanců ÚMČ  

již nelze zvýšit jejich osobní příplatek, nedochází tak ke zvyšování mzdy. Vzhledem k inflaci 

by bylo dobré mzdu o něco navýšit, jediným řešením je zařazení profese „uklízeč veřejných 

prostranství“ do vyššího platového stupně. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo s účinností od 1. 7. 2023 zaměstnancům zařazeným na 

pracovní místo „uklízeč veřejných prostranství“, vykonávajícím činnosti převážně 

manuálního charakteru, jednotný základní plat bez ohledu na délku praxe a vzdělání, a to  

v 9. platovém stupni 2. platové třídy. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

9. Zahájení zadávacího řízení na stavební práce s názvem „Odstavná plocha parc. č. 50, 

k.ú. Komárov u Opavy“ a jmenování členů komise pro otevírání obálek a hodnotící komise 

Projekt na stavební práce s názvem „Odstavná plocha parc. č. 50, k.ú. Komárov u Opavy“  

je připraven, již 2 měsíce se čeká na návrh dohody se spol. Severomoravské vodovody  

a kanalizace o umístění stavby v ochranném pásmu vodního díla. Cca před týdnem byla 

dohoda poslána na odbor majetku města, který ji nyní musí řešit, poté musí být schválena 

Radou města. Následně bude podán návrh na stavební úřad. 

Starosta navrhl zřídit komisi pro otevírání obálek a zároveň hodnotící komisi, která zajistí 

výběrové řízení pro veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Odstavná plocha parc. č. 50, 

k.ú. Komárov u Opavy“. Komise musí být alespoň tříčlenná. Za členy komise pro otvírání 

obálek a členy hodnotící komise byli navrženi: 

1) Vladimír Vicherek 

2) Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA 

3) Ing. Michal Kubesa 

4) Bc. Jiří Kubesa 

5) Ing. Lumír Měch 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov rozhodlo o zahájení zadávacího řízení k veřejné  zakázce  

na stavební práce s názvem „Odstavní plocha parc. č. 50, k.ú. Komárov u Opavy“  

dle zadávací dokumentace a jmenovalo členy komise pro otevírání obálek a zároveň 

hodnotící komise ve složení: 1) Vladimír Vicherek 

                 2) Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA 

                 3) Ing. Michal Kubesa 

                 4) Bc. Jiří Kubesa 

                 5) Ing. Lumír Měch 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

10. Žádosti, stížnosti 

V uplynulém období nebyla podána žádná stížnost. Byly podány tyto žádosti:  

  



a) Žádost Shrek Teamu z.s. o finanční příspěvek 

Starosta přečetl žádost Shrek Teamu z.s. (za spolek podal zástupce pan K.B.) o finanční 

příspěvek ve výši 30 000 Kč na již tradiční akci „Cyklistické závody se Shrekem“, která bude 

pořádána 9. září 2023. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schvaluje žádost Shrek Teamu z.s. o příspěvek ve výši 30 000 

Kč na pořádání akce „Cyklistické závody se Shrekem“. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 

 

11. Informace, připomínky a podněty 

Starosta podal informace o: 

- probíhajícím jednání a řešení problémů s parkovacími místy u obecního úřadu, za 

hasičárnou, u obchodu a v okolí panelových domů na ul. Na Spojce; 
 

- stále trvajícím problému s přeplněnými kontejnery za hasičárnou, kde je často hojně 

odkládán (také mimo kontejnerové nádoby) nevhodný odpad i cizími lidmi a firmami, 

zřejmě také „neobčany“ Komárova (resp. Opavy) – v této souvislosti bude na místo 

nainstalována kamera a cedule s upozorněním na monitoring prostoru; 
 

- změně úředních hodin úřadu městské části v době prázdnin, kdy budou úřední hodiny 

pro veřejnost pouze ve středu od 15:00 hod. do 17:00 hod.; 
 

- možnosti zrušení přístřešku (tzv. „kočárkárny) u Obecního domu – tento je v současné 

době již bez většího využití, na jeho místě mohou vzniknout parkovací místa pro 

lékařku či zaměstnance úřadu; 
 

- změně režimu odkládání zeleného odpadu na skládce u pumptrackové dráhy – na 

místě bude posunuta stávající závora, k zamezení nepovoleného vjezdu budou dále 

použity velké betonové květináče a provoz skládky bude novým režimem omezen 

zřejmě na jeden den v týdnu, protože v současné době je toto místo „zneužíváno“ 

k odkládání všelijakého zeleného odpadu ( kořeny, tráva, břečťan a jiné), který není 

možno rozdrtit ( zmulčovat ) a dále zpracovat; 
 

- soutěži JSDH „O putovní pohár primátora“, která proběhne dne 23. 9. 2023 na 

Palhanci; 
 

- poškození 6 keřů u pumptrackové dráhy, které při výkonu práce poškodili zaměstnanci 

ÚMČ – jako řešení byla navržena náhrada škody (zakoupení nových keřů) a jejich 

výsadba dotyčnými zaměstnanci. 
 

Starosta Orla Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA požádal o spolupráci při přepravě 6 členů 

komárovské jednoty na setkání orelských jubilantů dne 21. 9. 2023 v Brně-Bosonozích. 

Tohoto setkání se z naší komárovské jednoty zúčastní 6 lidí. Je potřeba tyto členy na místo 

setkání dopravit, jedná se o cestu tam a zpět, „na otočku“ během jednoho dne, a to vozidlem 

pro větší počet pasažérů. Ze strany zastupitelů Vladimíra Vicherka a Bc. Jiřího Kubesy – 

členů SDH bylo přislíbeno zajištění odvozu (zapůjčení vozidla i s řidičem). Starosta toto vzal 

na vědomí. 

 

 

 



12. Závěr 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 28. srpna 2023 od 18.15 hod. v zasedacím 

sále ÚMČ Komárov. 

 
 

Zapsala: Zuzana Smolková 

 
 

Opava-Komárov 19. června 2023 

 

Ověřili: 
 

Ing. Michal Kubesa 
 

Bc. Eva Murová 
 

Ing. Lumír Měch - starosta 

 

 


